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Jakab Áron Csaba frakcióvezető szerint a tegnapi tanácsülésen a napnál is világosabban
kiderült és nyert bizonyítást az a tény, hogy az MPP-sek minden kulcsfontosságú határozatot
meggátolnak, gáncsoskodásukkal pedig akadályozzák egyrészt a testület és a városvezető
munkáját, másrészt pedig akadályokat gördítenek a városban történő fejlesztések útjába. Jakab
szerint az, hogy a polgáriak három kulcsfontosságú határozat meghozatalát nem támogatták,
nem volt meglepő.

  

„Várható volt az MPP hozzáállása, amikor három igen jelentős fejlesztést akadályoztak, vagy
próbáltak megakadályozni - mondta Jakab, tételesen felsorolva az öregotthon, a futball klub és
a hivatali alkalmazottak ügyében tanúsított polgári engedetlenséget.

  

A háromból Jakab a hivatali átszervezésére vonatkozó határozat meggátolását kommentálta és
kihangsúlyozta: egyetértenek és támogatják a polgármesternek a hivatal reformjára vonatkozó
előterjesztését.
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  „Amit tapasztaltunk az elmúlt két év során az, hogy a hivatal, úgy ahogy van, nem működik.Egyes alkalmazottak elfektetnek papírokat, a polgármester számlájára írnak olyan elmaradtintézkedéseket, amikről később konkrétan kiderül, hogy különböző osztályok hibája miattmaradtak el, tanácsanyagok rendszeresen hiányosan vannak előterjesztve" – sorolta a hivatalibakikat Jakab.  Az öregotthon és a nagypályás FC Székelyudvarhely futballklubbal elnapolt határozattokkalkapcsolatosan Gergely László tanácsos fejtette ki véleményét.  „Sajnálom, hogy az a konkrét javaslatomat, hogy a részvénytársaságban a város 51százalékban vállalja fel a tulajdonosi szerepet, nem kapta meg a megfelelő támogatást" –mondta Gergely, hozzátéve, hogy a következő tanácsülésen ismét napirendre tűzik a témát.Incze Csongor tanácsos saját tapasztalatával példázta a véleménye szerint hivatalbanuralkodó tarthatatlan helyzetet. Mint mondta, egy eset kapcsán személyesen győződött megarról, hogy egyes alkalmazottak „nyomás alatt cselekednek" és rontják a polgármester hitelét,amikor a szándékosan elsüllyesztenek dokumentumokat és arra hivatkoznak, hogy „apolgármester nem írta alá".  „Igenis, át kell gondolni, hogy miként működik a hivatal és a polgármesternek meg kellszerveznie azt a csapatot, akivel együtt tud dolgozni nap, mint nap. Logikus, hogy olyanokkalszeretne együtt dolgozni, akik a munkát elvégzik, és nem hátráltatják a munkájában" – mondtaIncze.  „Elvárjuk tőlük (a polgáriaktól – szerk. megj.), hogy segítsenek a város lakóit érintő problémákmegoldásában- zárta be a sajtótájékoztatót Jakab Áron Csaba, aki végezetül emlékeztette asajtót arra a polgármester által elhangzott figyelmeztetésre, hogy amennyiben a hivatalátszervezésére vonatkozó törvénynek nem tesznek eleget az augusztus 16-i határideig, akkor ahivatal bankszámláit zárolni fogják.  Ennek – húzta meg a vészharangot Jakab – nem csak az lesz a következménye, hogy  aváros elesik  a beruházási, fejlesztési pénzektől, de az is, hogy a hivatali alkalmazottak semkapják meg bérüket.  
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